
Здравейте,  

Допълнителната точка за посещение на детска ясла трябва да остане. Децата, които са 

били на ясла много по-лесно и бързо се адаптират в градина. Това има значение и за 

възпитателите в градините. Защо тези деца да не са с предимство?  

Защо трябва да се наказват родителите, които не са имали възможност да останат до 3 

години в къщи, (със сигурност не им е било лесно с малко дете на ясла и на работа) и 

след това да се отнема тази допълнителна точка. В много градини е напълно 

невъзможно да се влезе изобщо от ясла в градина без тази точка. И не на последно 

място, местата очевидно са недостатъчни.  Помислете как да решите този проблем. 

 

С уважение,  

Люба Занева  

 


